
 
 

Zápis č. 07/2014 z 7. jednání AS FEK ZČU 

ze dne 26. 11. 2014 
 

Přítomní senátoři: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D.; RNDr. Mikuláš Gangur, Ph.D.; Ing. Jan 

Tlučhoř, Ph.D.; Ing. Jitka Zborková, Ph.D.; JUDr. Ing. David Martinčík; Ing. Jarmila 

Ircingová, Ph.D.; Ing. Michaela Krechovská, Ph.D.; Bc. Jana Boučková; Ing. et Ing. Jiří 

Pešík; Ing. Lenka Králová, Ph.D.; Ing. Mgr. Radka Součková 

 

Omluvení senátoři: Ing. Lenka Zahradníčková; David Ženíšek; Ondřej Pelnář; Jakub Hazda; 

Martina Mončeková 

 

Přítomní hosté: doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný; Ing. Hana Kunešová; doc. PaedDr. Jaroslav 

Dokoupil, Ph.D.; doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc. 

 

Přítomno: 11 senátorů (9 členů AS FEK bylo přítomno po celou dobu jednání). 

AS FEK byl po celou dobu jednání pléna usnášeníschopný. 
 

 

Program: 

1. Reakreditace bakalářských studijních oborů MOČ a ERG 

2. Volba zástupce FEK do Rady VŠ 

3. Výsledky personálního auditu FEK 

4. Různé 

 

 

Předsedkyně dr. Egerová přivítala všechny přítomné senátory a hosty na 7. jednáním AS FEK 

a seznámila je s navrženým programem jednání. Poté jmenovala 2 skrutátory – senátora 

Tlučhoře a senátora Martinčíka a předložila k hlasování návrh programu jednání. 

 

 

Schválení programu jednání: 

Akademický senát FEK ZČU schvaluje program 7. jednání AS FEK. 

 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: PROGRAM JEDNÁNÍ BYL SCHVÁLEN. 



1. Reakreditace bakalářských studijních oborů MOČ A ERG 

 

Proděkanka pro studijní záležitosti FEK Ing. Kunešová seznámila senátory s podrobnostmi 

připravovaných reakreditací bakalářských studijních oborů. U oboru Management obchodních 

činností (MOČ) se jedná o žádost o prodloužení akreditace a žádost o akreditaci kombinované 

formy studia. 

Vědecká rada FEK schválila podání reakreditace studijního oboru Management obchodních 

činností včetně rozšíření o kombinovanou formu studia.   

 

U oboru Ekonomická a regionální geografie (ERG) došlo k úpravám obsahu studijního plánu 

ve smyslu posílení obsahu ekonomických předmětů. 

Vědecká rada FEK rovněž schválila podání reakreditace studijního oboru Ekonomická a 

regionální geografie.  

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni bere na vědomí informaci o reakreditaci 

bakalářských studijních oborů Management obchodních činností a Ekonomická a regionální 

geografie. 
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

2. Volba zástupce FEK do Rady VŠ 
 

Předsednictvo AS FEK navrhlo do sněmu Rady VŠ doc. Egera, proděkana pro výzkum 

a vývoj FEK. Zástupce zvolený do sněmu Rady VŠ za FEK bude senátorům podávat 

informace z jednání Rady VŠ. 

 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje doc. PaedDr. Ludvíka Egera, CSc. 

jako delegáta do sněmu Rady vysokých škol na funkční období 2015 až 2017.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

Na jednání AS FEK dorazila senátorka Zborková. 

 

 

3. Výsledky personálního auditu FEK 

 

Pan děkan stručně uvedl, že vedoucí kateder realizovali personální audity na jednotlivých 

katedrách FEK s tím, že na jedné katedře se musí audity ještě dokončit. Dle sdělení pana 

děkana každému pracovníkovi byly zadány úkoly, ke kterým se pracovníci mohli vyjádřit 

před podepsáním formuláře. Také uvedl, že toto zadávání a kontrola úkolů by měly být 



realizovány i v následujícím období, v tomto případě vždy na kalendářní rok. Následně byla 

otevřena diskuse k uvedenému bodu. 

Dr. Tlučhoř seznámil se situací na katedře KMO.  

Dr. Gangur seznámil se situací na katedře KEM. 

Ostatní vedoucí kateder FEK nebyli na jednání senátu přítomni. Dr. Tlučhoř vznesl 

požadavek, aby se jednání senátu účastnili i vedoucí ostatních kateder při projednávání otázek 

tohoto typu. 

V diskusi vystoupil doc. Eger, který seznámil senátory s vývojem počtu RIV bodů FEK 

a hodnotami RIV bodů na akademického pracovníka a hodnotami RIV bodů přepočtenými na 

Ph.D. studenta.  

Na jednání AS FEK dorazila senátorka Součková. 

 

4. Různé 

 

Akademický senát ZČU zvolil kandidátem na rektora doc. Miroslava Holečka.  

Akademický senát ZČU bude projednávat metodiku rozpočtu ZČU. 

 

 

Předsedkyně Egerová poděkovala senátorům a ukončila jednání. 

 

Příští jednání AS FEK budou probíhat vždy třetí středy v měsíci od 13 hodin.



SCHVÁLENÁ USNESENÍ 

 

 
 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni bere na vědomí informaci o reakreditaci 

bakalářských studijních oborů Management obchodních činností a Ekonomická a regionální 

geografie. 
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Fakulty ekonomické ZČU v Plzni schvaluje doc. PaedDr. Ludvíka Egera, CSc. 

jako delegáta do sněmu Rady vysokých škol na funkční období 2015 až 2017.  
 

Celkem přítomno senátorů:  9 Hlasů pro usnesení:  9 Hlasů proti usnesení: 0 Zdrželo se hlasů: 0 

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Plzni dne 26. 11. 2014 

Zapsala: Ing. Michaela Krechovská, Ph.D., místopředsedkyně AS FEK 

Doplnila a schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 


